No. 40902

April 4, 2024

Le 4 avril 2024

BETWEEN:

Roberto Orellana Gonzalez

Applicant

- and -

His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia as represented by the Attorney General of British Columbia

Respondent

JUDGMENT

It is not necessary to consider the motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA 48756, 2023 BCCA 155, dated April 14, 2023, is dismissed with costs.

ENTRE:

Roberto Orellana Gonzalez

Demandeur

- et -

Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique, représenté par le procureur général de la Colombie-Britannique

Intimé

JUGEMENT

Il n'est pas nécessaire d'examiner la requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel. La demande d'autorisation d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA 48756, 2023 BCCA 155, daté du 14 avril 2023, est rejetée avec dépens.

No. 40902

J.C.C.